



"Excuse me, where can we taste great food?" "Excuse me, what are the specialty products of this region?" If you have any question during your journey in Taiwan, come to the Information Station and say "Excuse me~" You may be pleasantly surprised!

Information Stations add “local characteristics” and “hospitality” to your journey. The aim is to create moving experiences that will encourage visitors to come back time after time, so that they can continue to enjoy the beauty of Taiwan and the warm hospitality of her people.

24HR toll-free travel information hotline: 0800-011765



「借問一下，哪裡有好吃的？」、「借問一下，這裡的特產是什麼？」。在旅行臺灣的旅途中有任何問題，來到借問站輕鬆的「借問一下……」，就會有讓人讚不絕口的驚喜！

來到「借問站」的門口，您會看見黃底黑字的圓形「借問站」招牌，借問站裡除了有地圖資訊看板與友善的旅遊諮詢服務外，並設有WiFi熱點與QR code引導至雲端提供各項旅遊服務。

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線 (☎) 0800-011765



New Information Stations—Enjoy friendly experiences



地址：桃園市桃園區桃鶯路461號
電話：03-3623452
營業時間：週二~週五9:00~17:00 / 週六~週日及國定假日9:00~17:30
/ 週一公休

「**× 樣機器人夢工廠未來館**」全館共展示將近30款200多具機器人，更有AR VR擴增實境、機動戰甲、機械恐龍等精彩展演，以及同時提供相關專業導覽、機器人教育課程等，讓每位前來參訪的大小朋友，不僅滿足對機器人的各種想像，更是愛好機器人的歡樂天堂。

Address: No. 461, Taoying Rd., Taoyuan Dist., Taoyuan City
Telephone: 03-3623452
Business Hours: 9:00am ~ 5:00pm from Tuesday to Friday;
9:00am ~ 5:30pm on weekends and national holidays; closed
on Monday

There are over 200 robots of around 30 varieties displayed in Sha Yang Ye Robot Wonderland. Moreover, it holds a number of exhibitions with themes of augmented reality (AR), virtual reality (VR), mobile armor, and mechanical dinosaurs. There are also professional guided tours and robotic education lessons to satisfy visitors of all ages.



Food / Accommodation / Places to go

- 奧斯庫斯酒店**
桃園市桃園區成功路一段30號
8樓
0979-133728
Ours Hotel
☎ 8F, No. 30, Sec. 1, Chengong Rd.,
Taoyuan Dist., Taoyuan City
☎ 0979-133728
- 2 精品酒店**
桃園市桃園區民生路107號
03-3370888
Chateau de Chine Hotel
☎ No. 107, Minsheng Rd.,
Taoyuan Dist., Taoyuan City
☎ 03-3370888
- 3 嚕咪相旅館**
桃園市桃園區中正路56號8樓
03-337 3131
i-Hotel
☎ 8F, No. 56, Zhongzheng Rd.,
Taoyuan Dist., Taoyuan City
☎ 03-3373131
- 4 ATT 伙食尚**
桃園市桃園區中正路47號
03-2752168
TAOYUAN ATT
☎ No. 47, Zhongzheng Rd.,
Taoyuan Dist., Taoyuan City
☎ 03-2752168
⌚ 11:00am - 10:00pm
- 5 桃花飯店**
桃園市桃園區復興路147、
151、153號
03-2868333
Tao Garden Hotel
☎ No. 147, 151, 153, Fuxing Rd.,
Taoyuan Dist., Taoyuan City
☎ 03-2868333
- 6 新光三越桃園站前店**
桃園市桃園區中正路19號
03-2500888
11:00-21:30
Shin Kong Mitsukoshi (Taoyuan Station)
☎ No. 19, Zhongzheng Rd.,
Taoyuan Dist., Taoyuan City
☎ 03-2500888
⌚ 11:00am-9:30am
- 7 遠東百貨**
桃園市桃園區中正路20號
03-3359811
11:00-22:00
- Far Eastern Department Store**
☎ No. 20, Zhongzheng Rd.,
Taoyuan Dist., Taoyuan City
☎ 03-3359811
⌚ 11:00am-10:00pm
- 8 花語旅館**
桃園市桃園區復興路22號
03-3327369
Hua Yu Hotel
☎ No. Fuxing Rd., Taoyuan Dist.,
Taoyuan City
☎ 03-3327369
- 9 桃園車站**
桃園市桃園區中正路1號
Taoyuan Station
☎ No. 1, Zhongzheng Rd.,
Taoyuan Dist., Taoyuan City
- 10 喜星經典旅館**
桃園市桃園區介壽路24號
03-3663010
Lucky News Classic Hotel
☎ No. 24, Jieshou Rd., Taoyuan
Dist., Taoyuan City
☎ 03-3663010
- 11 陽明運動公園**
桃園市桃園區長沙街
Yangming Sports Park
☎ Changsha St., Taoyuan Dist.,
Taoyuan City
- 12 櫻莊大飯店**
桃園市桃園區桃藝路154號
03-3764599
Ying Zhen Hotel
☎ No. 154, Taoying Rd., Taoyuan
Dist., Taoyuan City
☎ 03-3764599
- 13 星巴克桃園門市**
桃園市桃園區桃藝路192-1號
03-3765172
星期一至五 07:00-22:00、星期六
及日 07:30-22:00
Starbucks Coffee- Taoying Taoyuan
☎ No. 192-1, Taoying Rd.,
Taoyuan Dist., Taoyuan City
☎ 03-3765172
⌚ 7:00am - 10:00pm from
Monday to Friday, 7:30am-
10:00pm on weekends
- 14 江戶町日本料理**
桃園市桃園區桃藝路329號
03-3757175



更多資訊
More informations

旅遊諮詢服務		
台灣桃園國際機場 旅客服務中心	桃園市大園區航站南路 15 號	03-3982194 (第一航廈) 03-3983341 (第二航廈)
松山機場 旅遊服務中心	臺北市松山區敦化北路 340-10 號 (第 2 航廈到站大廳)	02-25464741
中興火車站 旅遊服務中心	桃園市桃園區中正路 1 號	03-3673743
中興火車站 旅遊服務中心	桃園市中壢區中和路 139 號	03-4266216
高鐵桃園站 旅遊服務中心	桃園市中壢區高鐵北路一段 6 號	03-4532921
慈湖遊客中心	桃園市大溪區復興路一段 1097 號	03-3884437
拉拉山遊客中心	桃園市復興區華陵里 7 鄰 29 號	03-3912761
大溪遊客中心 (經國紀念館)	桃園市大溪區復興路一段 896 號	03-3884437

Taiwan Taoyuan Intl Airport	No. 15, Hangzhan S. Rd., Dayuan Dist., Taoyuan City	03-3982194 (Terminal 1) 03-3983341 (Terminal 2)
Taipei Songshan Airport	No.340-10, Dunhua N. Rd., Songshan Dist., Taipei City (Terminal 2)	02-25464741
Taoyuan Main Station	No.1, Zhongzheng Rd., Taoyuan District, Taoyuan City	03-3673743
Zhongli Railway Station	No.139, Zhonghe Rd., Zhongli District, Taoyuan City	03-4266216
THSR Taoyuan Station	No.6, Sec. 1, Gaotie N. Rd., Zhongli District, Taoyuan City	03-4532921
Cihu Visitor Center	No.1097, Sec. 1, Fuxing Rd., Daxi District, Taoyuan City	03-3884437
LalaShan Visitor Center (Lala Mountain)	No.29,7th Neighborhood,Hualing Lane, Fuxing District,Taoyuan City	03-3912761
Daxi Visitor Center (Ching-ku Memorial Hall)	No.896, Sec. 1, Fuxing Rd., Daxi District, Taoyuan City	03-3884437

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線 (C) 0800-011765

祥儀企業，全球最大的DC微小馬達齒輪箱製造廠，於2013年耗資打造全台唯一，結合產業、教育、文創、益智娛樂等特色的「祥儀機器人夢工廠未來館」。一千餘坪的諾大展示空間，共擺設將近30款200多具的機器人，更有AR VR擴增實境、機動戰甲、機械恐龍等展演，以及搭配館內專業導覽、機器人教育課程，豐富精采的參觀內容，絕對是全家假期日休閒旅遊的最佳選擇。

Sha Yang Ye, the largest manufacturer of micro DC gear box in the world, established the one and only Robot Wonderland in Taiwan in 2013. The Robot Wonderland, with an area of over 3300 square meters, not only combines education, culture, creative industries, and entertainment, but also displays over 200 robots of around 30 varieties. Moreover, it holds a number of exhibitions with themes of augmented reality (AR), virtual reality (VR), mobile armor, and mechanical dinosaurs. There are also professional guided tours and robotic education lessons to satisfy visitors of all ages, making it an ideal place for family trips.



「台灣好行（景點接駁公車）」服務將旅客從景點附近的臺鐵、高鐵等交通場站接送至主要觀光景點，是想自行規劃行程又不想開車或跟團的旅客，節能減碳與輕鬆出遊的好方式。

The "Taiwan Tourist Shuttle" is a bus service designed exclusively to help travelers, both local and foreign, get around Taiwan with the utmost convenience and economy. From Taiwan Railways train stations and High Speed Rail stations, the shuttle buses take travelers to nearby tourist attractions, covering all of the island's main scenic destinations. The Taiwan Tourist Shuttle is the easiest and most convenient way to travel for people who are without their own transportation and are not with a tour group. It not only allows them to plan their itineraries flexibly, but also resonates with the new tourism trend of energy conservation and carbon reduction.



「台灣觀巴」集全臺灣各大景點，規劃多種精采套裝行程，悠遊臺灣特色風光、體驗在地文化，發現臺灣無限魅力！「台灣觀巴」可直接至飯店、機場及車站迎送旅客並提供全程交通、導覽解說、旅遊保險及低成行人數等貼心服務，讓您輕鬆體驗低碳小旅行。

The Taiwan Tour Bus covers major tourist destinations in Taiwan with a variety of dazzling travel itineraries, allowing you to travel the beautiful island of Formosa with ease and discover her infinite appeal! The Taiwan Tour Bus offers convenient, comfortable and friendly guided tours to a variety of top tourist destinations, with pick-up and drop-off at your hotel, airport, or rail station. Other thoughtful services such as travel insurance allow you to enjoy your sightseeing journey effortlessly and comfortably.



桃園市政府觀光旅遊局 廣告 接受交通部觀光局補助

